
10. Medlemsforslag om sammenlagte skoler - UDSAT SAG (2009-147941)
Udvalget skal drøfte medlemsforslag om status for de sammenlagte skoler.

medlemsforslag

Kasper Johansen (B) har pr. mail den 27.10.2009 anmodet om at følgende forslag drøftes 
på Børne- og Ungdomsudvalgets møde den 4.11.2009:

Jeg ønsker på baggrund af en orientering fra forvaltningen en drøftelse af 1.
hvordan det går fremad på de sammenlagte skoler i forhold til elevsøgning, 
økonomi, arbejdsmiljø og andre relevante faktorer.

Børne- og Ungdomsudvalgets beslutning den 9. november 2009:

Sagen blev udsat.

Børne- og Ungdomsudvalgets beslutning den 4. november 2009:

Sagen blev udsat.

motivation
Ved flere dialogmøder har lærerne fra de sammenlagte skoler peget på et stort psykisk arbejdspres. 
Det var vi opmærksomme på de vi i sin tid foreslog skolerne sammenlagt. Derfor ønsker jeg at blive 
klogere på, hvordan forvaltningen understøtter de forskellige skoler i processen med sammenlægning 
med henblik på, om der er tiltag som BUU bør overveje. De konkrete skoler, jeg har talt med lærere 
på, har været Tove Ditlevsen Skole, hvor også borgmesteren og forvaltningen var til stede og en 
gruppe lærere der mødte op til et debatmøde på Lundehusskolen den 20.10.2009.

bilag
1. Notat fra forvaltningen om status vedr. de sammenlagte skoler

Børne- og Ungdomsudvalgets beslutning den 25.11.2009

Udvalget vedtog at bede forvaltningen om at fremlægge indstilling om opfølgning på 
problemstillingerne på de sammenlagte skoler til udvalget i den nye valgperiode.




